
Protokól

z posiedzenia Komisji Gospodarki,
Ochrony Srodowiska i Rolnictwa, które odbylo sie w dniu 26 marca 2009 r.

w sali konferencyjnej Urzedu Gminy Ksawerów.

Ad. 1.

Przewodniczacy Komisji GOSiR- Pan Henryk Nowak o godz. 13.00. otworzyl posiedzenie

Komisji i stwierdzil, ze w posiedzeniu uczestniczy 12 radnych i jest zachowane kworum

wladne do podejmowania prawomocnych opinii. Lista obecnosci stanowi zalacznik do

protokolu.

Ad.2.

Czlonkowie Komisji w glosowaniu - 12 glosami "za" bez glosów przeciw i wstrzymujacych

sie zatwierdzili nastepujacy porzadek obrad:

1. Otwarcie wspólnego posiedzenia Komisji Gospodarki Ochrony Srodowiska

i Rolnictwa i Komisji Samorzadowo-Spolecznej.

2.Zatw·ierdzenie porzadku obrad.

3.Informacja o dzialalnosci jednostki OSP w Woli Zaradzynskiej.

4. Informacja o dzialalnosci Rewiru Policji w Ksawerowie( stan bezpieczenstwa).

S.Sprawy rózne i wniesione.

6.Zamkniecie wspólnego posiedzenia Komisji Gospodarki Ochrony Srodowiska

i Rolnictwa i Komisji Samorzadowo-Spolecznej.

Ad. 3

Naczelnik Ochotniczej Strazy Pozarnej- Józef Rozek- przedstawil nastepujaca informacje:

Ochotnicza Straz Pozarna w Woli Zaradzynskiej dziala od 1973 roku.

Przy jednostce jest druzyna mlodziezowa, która liczy 9- chlopców i 10- dziewczyn. Dla

druzyny mlodziezowej organizowane sa obozy .W zeszlym roku na obóz pojechali chlopcy a

w tym roku dziewczyny. W tym roku przybylo do strazy 5 nowych czlonków, którzy beda

brali udzial w szkoleniach przygotowujacych.

W konkursie pt" Mlodziez zapobiega pozarom" zajelismy trzecie miejsce.

OSP posiada dwa samochody typu Star i Lublin,o

-2 aparaty oddechowe,

-2 pily spalinowe do drzewa,

-2 agregaty pradu,

-3 radiostacje.
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W ubieglym roku jednostka brala udzial w 11 pozarach i zdarzeniach, z tego 2 byly poza

terenem Gminy Ksawerów- w Pabianicach. Zarzad Strazy dazy do zakupu nowego

samochodu.

Przewodniczacy Komisji GOSiR- Pan Henryk Nowal) zapytal jak wygladaja warunki

bojowe?

Naczelnik Ochotniczej Strazy Pozarnej- Józef Rozek- odpowiedzial, iz jednostka posiada

przeszkolonych strazaków i dowódców do brania udzialu w akcjach ratowniczo-gasniczych.

Dodal, ze OSP jest wpisane do Krajowego Rejestru Systemu Ratowniczo-Gasniczego, w

zwiazku z tym jednostka jest na kazde wezwanie. Jesli jestesmy pierwsi to zaczynamy akcje

gasnicza a gdy dojezdza Panstwowa Straz Pozarna przekazujemy gaszenie pozarów.

Przewodniczacy Komisji GOSiR- Pan Henryk Nowak powiedzial, iz Ochotnicza Straz

Pozarna w Woli Zaradzynskiej dziala spolecznie, w dobrej woli i dla dobra calego

spoleczenstwa. Straznica jest zadbana, stanowiska bojowe sa dobrze wyposazone. Jesli chodzi

o zakup samochodu na razie nie zatwierdzono kwoty, jaka mialaby wplynac.

Wójt Gminy Maria Kopczewska- powiedziala, iz na dzisiaj nic nie moze powiedziec,

poniewaz jest za wczesnie.

Naczelnik Ochotniczej Strazy Pozarnej- Józef Rozek dodal, iz jednostka dazy do

utworzenia w Ochotniczej Strazy Pozarnej sali komputerowej, z której beda mogli korzystac

nie tylko strazacy, ale równiez mieszkancy. Cale to przedsiewziecie finalizowane bedzie ze

srodków unijnych.

Powiedzial równiez, ze w ubieglym tygodniu w jednostce miala miejsce kontrola i wypadli

pozytywnie.

Przewodniczacy Komisji GOSiR- Pan Henryk Nowak powiedzial, iz dzialalnosc OSP jest

bardzo dobra i naleza sie slowa podziekowania.

Ad. 4.

Kierownik Rewiru Dzielnicowych w Ksawerowie - Pan Dariusz Koch- powiedzial, iz

Rewir Dzielnicowych rozpoczal swoja dzialalnosc w momencie, gdy Gmi!1a Ksawerów

zostala wyodrebniona z Gminy Pabianice. Poczatkowo liczylismy 6 ludzi. Teraz jest 3

dzielnicowych plus kierownik. Sklad ten dobrany jest do potrzeb.

W ubieglym roku wykonalismy 193 interwencje

Wylegitymowano -5 osób

Sporzadzono wywiad -135 razy

Zatrzymano sprawców na goracym uczynku - 8 osób

41- czynnosci karalnych. Nastapil wzrost o 4 czyny w stosunku do ubieglego roku.
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4-- wlamania

15- nietrzezwych kierujacych

1- zabój stwo

Wystepowanie zdarzen karalnych zauwazalne jest najcze~.ciej w poniedzialki. Byc moze

spowodowane jest to tym, iz te zdarzenia maja miejsce w nocy Z piatku na sobote i z soboty

na niedziele lizglaszane sa dopiero w poniedzialek.

Jesli chodzi o miesiace, w których mialo miejsce najwiecej zdarzen kryminalnych sa to luty

i pazdziernik. Natomiast najbezpieczniejsze miesiace to grudzien, czerwiec i styczen.

Chcialbym podziekowac za dofinansowanie zakupu pojazdu. Dzieki uprzejmosci Gminy

mamy wyremontowany posterunek.

Kierownik Ogniwa Patrolowego SRD KPP w Pabianicach-Pan Tomasz Wójcicki

Sekcja ruchu drogowego w Pabianicach jest sekcja bardzo mloda. W chwili obecnej sekcje

próbujemy odbudowac. Polowa pracowników jest przeszkolona i posiada uprawnIema

policjanta ruchu drogowego.

Obecnie na terenie Gminy zaobserwowany jest spadek zdarzen drogowych ( kolizji).

Wypadki - wzrost w 2008 roku wystapilo 9 zdarzen.

Wypadki ze skutkiem smiertelnym - po jednym zarówno w 2008 i 2009 roku.

Wzrost liczby nietrzezwych - 5 zdarzen w 2008 roku a 1 zdarzenie w 2007 roku.

Godziny zdarzen -glównie sa to godziny popoludniowe od 14 do 22. Zdarzenia te glównie

maja miejsce na drogach krajowych.

Na terenie calego kraju wystepuje ciemna liczba zdarzen. Sa to zdarzenia niezgloszone.

Najbezpieczniejszym dniem tygodnia jest niedziela. W 2008 roku nie mialo miejsca zadne

zdarzenie.

Pan Tomasz Wójcicki powiedzial, iz na ulicy Lódzkiej nie ma miejsca ( pobocza) do

kontroli pojazdów. Policjant odpowiada za samochód, który zatrzymuje od momentu

kiwniecia do czasu jak samochód odjedzie.

Na ulicy Wschodniej jest postawiony znak ograniczenia tonazu, ale nie ma zna~u B18 zakazu

wjazdu autobusów, w zwiazku z tym autobusy nadal tamtedy przejezdzaja. Jezeli stawiamy

ograniczenia musimy poinformowac o tym wczesniej.

Wójt Gminy Maria Kopczewska- zapytala czy w trybie nadzwyczajnym mozemy zalozyc

ten znak?
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Kierownik Ogniwa Patrolowego SRD KPP w Pabianicach-Pan Tomasz Wójcicki

odpowiedzial, ze nie ma takiej mozliwosci.

Zastepca Wójta Gminy Pan Rafal Tustanowski zapytal czy Sekcja Ruchu Drogowego

moglaby skierowac swoja uwage do Starostwa Powiatowego w Pabianicach dotyczaca

fatalnych barierek ochronnych zalozonych na skrzyzowaniu ul. Nowotki z ul. Wschodnia?
.' .

Kierownik Ogniwa Patrolowego SRD KPP w Pabianicach-Pan Tomasz Wójcicki

odpowiedzial, iz dwa razy w roku w okresach jesiennych i wiosennych prowadzimy lustracje

dróg na drogach krajowych i wojewódzkich. W 2008 roku skierowalismy ponad 500 uwag,

lecz brak jest jakiejkolwiek reakcji. Tlumaczone jest to tym, iz wszystkie pieniadze

przeznaczone sa na latanie dziur. Wszyscy uwazaja, ze ustawienie znaku wszystko rozwiaze a

tak nie jest.

Przewodniczaca Komisji Samorzadowo- Spolecznej Pani Helena Rusak powiedziala, iz

na sesjach mówimy o poprawieniu bezpieczenstwa Slyszymy, ze na terenie Ksawerowa nie

widac policji. Mozna bylo by tu dyskutowac. Sa tereny gdzie dzieje sie zle np. teren parku,

osrodka zdrowia, i okolice. Ile godzin w ciagu doby pracuje rewir dzielnicowych? Czy jest

mozliwosc kontrolowania terenu Ksawerowa samochodem nie oznakowanym, aby zlapac

ludzi, którzy niszcza okolice?

Kierownik Rewiru Dzielnicowych w Ksawerowie - Pan Dariusz Koch powiedzial, ze

Rewir Dzielnicowych pracuje na dwie zmiany w miesiacach nieletnich. W okresie letnim

pracujemy na jedna zmiane, co spowodowane jest udzieleniem urlopów. Jesli chodzi o park to

jest pod szczególnym nadzorem. Mamy sprawce, ale nie zostal on zlapany na goracym

uczynku. Ajesli chodzi o jazde nie oznakowanym samochodem to niestety nie posiadamy

takich uprawnien. Ale jest taka mozliwosc.

Przewodniczacy Komisji GOSiR- Pan Henryk Nowak powiedzial, ze zostalo przedstawione

sprawozdanie z dzialalnosci Rewiru Policji w Ksawerowie, ale takze byla to lekcja dla

wszystkich. Spotkanie bylo bardzo interesujace, niezbedne. Zyczymy, aby ta dzialalnosc

dalej sie rozwijala.

Kierownik Ogniwa Patrolowego SRD KPP w Pabianicach-Pan Tomasz Wójcicki

powiedzial, iz bardzo wazna jest profilaktyka, ale ludzie niestety nie chca sie w nia

angazowac. Organizowanie róznego rodzaju konkursów dla dzieci podnosi w ten sposób ich

swiadomosc. Dlatego tak wazne jest nie tylko karanie, ale takze prewencja i profilaktyka.

Ad.5.
Przewodniczacy Komisji - Henryk Nowak stwierdzil, ze nie bylo chetnych do zabrania

glosu w tym punkcie.
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Ad.6.

Przewodniczacy Komisji - Henryl< Nowal< o godz. 14.00. zamknal wspólne posiedzenie

Komisji Gospodarki Ochrony Srodowiska i Rolnictwa i Ko~isji Samorzadowo-Spolecznej.
Protokól sporzadzila:

Obradom wspólnego

posiedzenia Komisji

przewodniczyl
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